
 

 

 

 

 

 
 

 

ZAPISNIK 6. 

SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 

HRVATSKOG SAVEZA SINKRONIZIRANOG (UMJETNIČKOG) 

PLIVANJA 

održane 15.06.2021. 



6. Sjednica Izvršnog odbora Hrvatskog saveza sinkroniziranog (umjetničkog) plivanja  održana je 

15.06.2021. godine u 18:00 sati elektronskim putem. 

Prisutni: Margareta Puškarić, Darko Ćuruvija. Ljiljana Petković, Iva Gričar, Vlatka Matić, Hana 

Palijan, Mia Perić 

Odsutni: Ela Mihovilović Brkić, Krešimir Hrs, Petra Mašić Jeftić, Jasna Matić, Milan Čolić, Anja 

Alispahić 

Ostali prisutni: Ivana Šamija (glavna tajnica) 

Sjednica započinje u 18:20 sati, predsjednica pozdravlja sve prisutne te predlaže dodavanje  2 

točke Dnevnog reda – Verifikacija odluka donesenih online glasovanjem i Razno 

Članovi Izvršnog odbora  jednoglasno prihvaćaju izmjenu Dnevnog reda koji glasi: 

DNEVNI RED 

1. Verifikacija odluka donesenih online glasovanjem 

2. Zamolba klubova – nadolazeće Prvenstvo Hrvatske za mlađe juniore 

3. Financijsko stanje HSSP-a 

4. Prijedlog TK za nastup u kombinaciji – ponovno glasovanje 

 

Ad 1. 

Na verifikaciju se daju sljedeće odluke: 

1. Temeljem članka 28.1 stavka 5. Statuta Hrvatskog saveza sinkroniziranog (umjetničkog) 

plivanja, Izvršni odbor Hrvatskog saveza sinkroniziranog (umjetničkog) plivanja online 

glasovanjem dana 09.06.2021. godine, donosi odluku kojom se usvajaju Kriteriji športske 

uspješnosti Saveza za školsku godinu 2021./2022. 

2. Temeljem članka 28.1 stavka 5. Statuta Hrvatskog saveza sinkroniziranog (umjetničkog) 

plivanja, Izvršni odbor Hrvatskog saveza sinkroniziranog (umjetničkog) plivanja online 

glasovanjem dana 09.06.2021. godine, donosi sljedeću odluku: Za sudjelovanje na 

pripremama reprezentativnih selekcija svi dionici trebaju posjedovati negativan brzi 

antigenski test na Covid - 19. 

Odluke su jednoglasno usvojene. 

Ad 2. 

Pristigla Zamolba klubova; Aquabeta Sinkro klub VG, HAKSP Mladost, KSP Dolfina, KSP 

Medveščak, KSP Sisak, ŠASK i ZSK o odobrenje sudjelovanja na Prvenstvu Hrvatske za mlađe 

juniorke bez testiranja na COVID-19 daje se na raspravu. 

Darko Ćuruvija navodi kako shvaća navode klubova međutim mora naglasiti kako se o toj temi 

raspravljalo jedan duži period i predložena su razna rješenja međutim natjecanje podliježe pod 

pravila međunarodnog natjecanja te KSP PAM ne želi kršiti ista. Sukladno tome ne podržava 

pristiglu zamolbu. 



Vlatka Matić smatra kako treba biti odgovoran i podržava stav Darka Ćuruvije. 

Nakon kratke rasprave daje se prijedlog kojim će se donesti odluka nakon što glavna tajnica pošalje 

upit Stožeru civilne zaštite Republike Hrvatske o potrebi brzih testova za navedeno natjecanje. 

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

Ad 3. 

Predsjednica i glavna tajnica obavijestile su članove Izvršnog odbora kako je godišnji financijski 

budžet probijen te Savez nema dovoljno sredstava za daljnje akcije reprezentacije (troškovi puta, 

smještaja, prehrane, testiranja, stručnog rada…) kao ni za osnovno poslovanje Ureda (plaćanje 

režijskih računa, potrošni materijal…) 

Predsjednica je obavijestila kako je do sada financijski pomogla savezu sa 2000,00 kuna te će 

pokriti nadolazeće troškove prehrane na pripremama u iznosu od otprilike 4000,00 kuna. 

Članovima IO se zahvalila na dosadašnjem trudu za funkcioniranje i napredak Saveza no naglašava 

kako bez dodatnih vlastitih financijskih sredstava neće biti moguće ostvariti sve planirano. Ovim 

putem nalaže kako svaki član Izvršnog odbora pokuša donesti financijska sredstva u Savez te će 

glavna tajnica dostaviti prijedlog dopisa za sponzorstva i donacije. 

Članovi IO jednoglasno podržavaju prijedlog. 

Ad 4. 

Predsjednica ne podržava prijedlog Tehničke komisije te da se iznimno ove godine ne primjenjuje 

pravilo u kojem se ne dopušta nastup u kombinaciji ukoliko nema nastupa u disciplini tim. 

Isti je dan na glasanje te je jednoglasno usvojen. 

Ad 5. Razno 

Daje se prijedlog kojim Darko Ćuruvija pomaže glavnoj tajnici u administraciji te novelira 

postojeće pravilnike. 

Isti prijedlog jednoglasno je usvojen. 

Nema više pitanja i prijedloga. 

Sjednica IO završena je u 19:30 sati. 

 

Ivana Šamija Margareta Puškarić 

Glavna tajnica Predsjednica HSSP 

Stamp


